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Z A P I S N I K

sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica, održane 16.06.2014. godine u vijećnici Općine Orehovica  s  
početkom u 19.00 sati.

Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Branko Sušec pozivom klasa: 021-05/14-01/05, urbroj:  
2109/22-01-14-01 od 09.06.2014.
             Nazočni vijećnici: Marko Balog, Nikola Bukal, Tamara Hrelja, Goran Plaftak, Viktor Pintarić, Branko 
Sušec. Sjednici je nazočio općinski načelnik Općine Orehovica Franjo Bukal, njegov zamjenik iz reda pripadnika 
romske nacionalne manjine Nedeljko Marić te predsjednik VMO Orehovica Renato Plaftak.
         Osim vijećnika i zamjenika načelnika sjednici su nazočili službenica Jedinstvenog upravnog odjela Općine 
Orehovica  Mirjana Sečan u svojstvu zapisničara i predstavnik portala eMeđimurje i Radio Čakovca Siniša Obadić.

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Branko Sušec pozdravom svima nazočnima. Prebrojavanjem prisutnih 
vijećnika  predsjedavajući  je  utvrdio  da  sjednici  prisustvuje  6  od  14  vijećnika  te  da  ne  postoji  kvorum.  Dva 
vijećnika, Snježana Šafarić i Silvo Kozjak, najavili su kašnjenje na sjednicu. Stoga je predsjedavajući predložio da  
se preoblikuje dnevni red na način da se prvo obrade točke koje ne zahtjevaju izglasavanje, a da se o točkama u  
kojima se donose odluke raspravlja nakon što pristignu dvoje najavljenih vijećnika. 

Predsjedavajući je otvorio aktualni sat u trajanju od 45 minuta. 
Goran Plaftak pitao je može li se sanirati poklopac starog bunara na križanju ulice A.G.Matoša i Dr. Vinka  

Žganca u Orehovici. Naime, prilikom sanacije ulice Nikole Tesle izgleda da je kamion prešao preko poklopca koji  
se  oštetio  te  takvo mjesto  predstavlja  opasnost  za  prolaznike,  posebno djecu.  Poklopac je potrebno zamijeniti,  
sanirati, ili, ukoliko više nema funkciju, bunar bi bilo najbolje zatrpati. Franjo Bukal odgovorio je da su u pripremi 
radovi  za  uređenje  kružnog  toka  u  Orehovici  sa  odvodnjom oborinskih  voda.  Aglomeracija  Podbrest  (naselja  
Orehovica, Podbrest, Vularija, Sveti Križ) ima kompletiranu dokumentaciju sa potvrdom glavnih projekata, ali sa 
realizacijom se najvjerojatnije neće ići u 2014., već se čekaju sredstva europskih fondova 2015. Županijska uprava  
za  ceste  Međimurske  županije  u  proračunu  i  planu  rada  za  2014.  godinu  predvidjela  je  izvođenje  radova  na  
rekonstrukciji rotora u Orehovici ispod koje mora biti ugrađena infrastruktura za sanitarnu i oborinsku odvodnju.  
Vrijednost  radova  rekonstrukcije  rotora  iznosi  860.000,00  kn  koje  će  financirati  ŽUC 100%,  dok  će  Općina 
sudjelovati sa 65.000,00 kn u izgradnji pješačko-biciklističke staze u Ulici Zrinskih. Problematika zadržavanja voda  
u tom dijelu naselja traje unatrag nekoliko godina, jer postavljeni upojni bunari nisu u mogućnosti prihvatiti tako 
velike količine oborina. Stoga je potrebno svu tu vodu odvesti u novu lagunu preko puta Doma za psihički bolesne 
odrasle osobe. Biti će potrebno spustiti gabarite cijevi za odvodnju te napraviti rekonstrukciju svih kolnih ulaza u 
2015.  godini.  Zbog iznosa investicije,  sve ovisi  o financiranju Hrvatskih voda.  Međimurske vode osigurale su  
93.000,00 kn te 65.000,00 kn iz prikupljenih sredstava 1,00 kn u cijeni vode za projektnu dokumentaciju (izmjene i 
dopune). Što se tiče poklopca na bunaru, pogledati će već sutradan, ali zatrpavanja sigurno neće biti jer se bunar  
može koristiti za odvodnju. Nekad je to bio živi bunar, ali je zamućen i voda nije za uporabu. Prošle se godine 
radilo odmuljivanje jer na tom dijelu se podzemne vode dižu do 1,75 m. Međutim, ono što se mora naglas reći je 
činjenica da 75% vode koja se zadržava na prometnicama dolazi sa krovova kuća čiji vlasnici, umjesto da oborinske  
vode zbrinjavaju u svojem dvorištu, iste puštaju cijevima na prometnice. 

Goran Plaftak pitao je  također  što je  sa ostvarenjem proračunske stavke za 2014.  za  izgradnju dječjih 
igrališta za što je predviđeno 15.000,00 kn. S obzirom da u Orehovici nema dječjeg igrališta, odnosno postojeće 
dječje  igralište  između  OŠ Orehovica i  igrališta  NK Croatia  više  ne  zadovoljava,  predlaže da se  novo dječje  
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igralište locira u ulici Augusta Cesarca na zelenoj površini. Tamo se mogu smjestiti igrala i sprave te se prostor  
može ograditi. Usto, ulica nije prometna, te je lokacija savršena za igralište. Također, igralište bi mogao koristiti i  
obližnji dječji vrtić. Franjo Bukal rekao je da je pogrešna predodžba da u Orehovici  nema dječjeg igrališta, jer su 
istovremeno opremljena sva tri igrališta u Orehovici, Podbrestu i Vulariji, samo što korisnici igrališta uništavaju 
igrala.  Na  navedenoj  lokaciji  Općina je  nedavno uklonila  staro  suho drvo oraha koje  je  prijetilo  rušenjem na 
prolaznike. Istina je da je lokacija mirna, ali nije jednostavno dobiti dozvolu za igralište. Kao prvo, isto mora biti  
određene udaljenosti od prometnice. Zatim, 15.000,00 kn je možda dovoljno za nekoliko novih igrala, ali svakako  
je potrebno postaviti ogradu, a sa tim troškom investicija se penje na cca 50.000,00 kn.  Dječji vrtić Medo posjeduje  
svoje igralište, te nema apsolutno nikakve potrebe da se djeca izvode iz vrtića na prometnicu kako bi došla do 
igrališta. Na nedavno održanom seminaru o izgradnji dječjih igrališta bilo je govora najviše o odgovornosti  pri  
planiranju i izgradnji, jer su propisi s pravilom strogi, budući da se radi o sigurnosti djece. Branko Sušec nadovezao 
se da je za slijedeću godinu predviđeno opremanje i ograđivanje dječjeg igrališta kod škole. 

Marko Balog pitao je ima li kakvih novosti u vezi sa sanacijom deponije u Romskom naselju. Franjo Bukal  
rekao je da je upravo na dan održavanja sjednice Općina zaprimila obavijest Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost da je isti 12.06.2014. donio odluku kojom se Općini Orehovica odobravaju sredstva pomoći fonda za  
sanaciju deponije u Romskom naselju u Orehovici najviše do 829.548,48 što čini 60% opravdanih troškova javne 
nabave vrijednosti  1.382.580,80 kn. Također je pristigla obavijest da su poštom poslani  ugovori sa originalom 
odluke. Navedeno znači da će se konačno u kratkom roku pokrenuti izvođači i da će nakon 18 mjeseci pregovaranja  
i iznimnog truda općinskog načelnika. Upozorio je da se smeće koje su stanovnici Romskog naselja naknadno bacili  
na deponiju neće zbrinjavati već će ostati, jer je nužno da predstavnici u predstavničkoj i izvršnoj vlasti konačno 
naprave red u naselju. Nedeljko Marić rekao je da su stanovnici naselja bacali smeće iz svojih dvorišta jer im je  
netko rekao, ali nije spomenuo ime. Franjo Bukal odgovorio mu je da se ne radi samo o "smeću iz dvorišta" već se  
tamo  redovito  prazne  kante  sa  komunalnim  otpadom,  budući  da  je  GKP   Čakom  d.o.o.  zbog  neplaćanja  i  
nepoštovanja dogovora o obročnoj otplati dugovanja  prekinuo odvoz otpada iz Romskog naselja. Nedeljko Marić 
opet je rekao da on ionako nikad nema pravo ništa reći, na što mu je Franjo Bukal rekao da mu je pravo i obveza  
naučiti  stanovnike koje predstavlja pravima i obvezama. Branko Sušec rekao je kako je u troškovnicima točno  
određena količina otpada i zabluda je da će netko zbrinjavati naknadno dovezeno smeće. Franjo Bukal se složio sa 
konstatacijom i rekao da će se deponija sanirati, ali se zapitao što će biti sutra. Unatoč mnogobrojnim upozorenjima 
da se ne gradi ilegalno bez projektne dokumentacije, i dalje niču nove građevine, stambene i gospodarske. Kada 
građevinska inspekcija stigne u naselje i počne rušiti bespravno sagrađene građevine, opet će se pojedinci čuditi i  
pozivati na nacionalnu pripadnost, umjesto da preuzmu obvezu kao građani Republike Hrvatske, ravnopravno. 

U 19.41 sjednici su se priključili Silvo Kozjak i Snježana Šafarić. Predsjedavajući je utvrdio da je prisutno  
8 od 14 vijećnika te da postoje kvorum.  Branko Sušec ovom se prilikom ispričao zbog kašnjenja od nekoliko  
minuta jer KUD Fijolica ide na međunarodnu smotru folklora, a za tu svrhu snimao se dokumentarni film na dan  
održavanja sjednice. 

U 19.43 sjednicu je napustio zamjenik načelnika iz reda pripadnika romske nacionalne manjine Nedeljko 
Marić.

Predsjedavajući  je  prisutnima  predložio  dnevni  red  koji  su  vijećnici  primili  uz  poziv  za  sjednicu  sa 
slijedećim izmjenama i dopunama: 
Točka 8. postaje točka 1.
Dosadašnja točka 1. postaje točka 2.
Nakon točke 2. dodaje se nova točka 3. koja glasi:
"3. Donošenje Odluke o stjecanju poslovnog udjela društva GKP „Čakom“ d.o.o."
Dosadašnje točke 2., 3., 4., 5., 6., 7., i 9. postaju točke 4., 5., 6., 7., 8. , 9. i 10.

D N E V N I  R E D

1. Izvješća
a) Izvješće načelnika Općine Orehovica za razdoblje od 12.03.-06.06.2014. godine,
b) Izvješće načelnika o konstituirajućim sjednicama VMO Orehovica, Podbrest i Vularija,

2. Prihvaćanje zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica,
3. Donošenje Odluke o stjecanju poslovnog udjela društva GKP „Čakom“ d.o.o.
4. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Orehovica,
5. Donošenje  Odluke  o  povjeravanju  komunalnih  poslova  sistemske  deratizacije  na  području  Općine 
Orehovica,
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6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Orehovica,
7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi Općine Orehovica,
8. Donošenje  Odluke o prihvaćanju financijskog izvješća za  2013.  godinu i  Plana rada za  2014.  godinu  

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Vularija,
9. Informacije

a) Stanje sigurnosti za ožujak i travanj 2014.
10. Različito.

Predsjedavajući je dao na glasovanje korigirani dnevni red kojeg su vijećnici zaprimili uz poziv na sjednicu. 
Dnevni red sa korekcijama je jednoglasno usvojen.

Ad.1.  Izvješća

a) Izvješće načelnika Općine Orehovica za razdoblje od 12.03.-06.06.2014. godine
17.03.2014. općinski načelnik Franjo Bukal prisustvovao je svečanom potpisivanju ugovora o 

sufinanciranju rekonstrukcije i dogradnje Društvenog doma u Vulariji sa Ministarstvom gospodarstva. Općina 
Orehovica na natječaj spomenutog ministarstva kandidirala je u programu Razvoja energetskog sustava 2014.- 
strojarske i elektroinstalacije u sklopu rekonstrukcije i dogradnje Društvenog doma u Vulariji ukupne projektantske 
vrijednosti 362.109,38 kn od čega bi Ministarstvo gospodarstva sufinanciralo 200.000,00 kn, a Općina Orehovica 
162.109,38 kn. Međutim, Ministarstvo je odobrilo sklapanje ugovora tek za 74.262,97 kn.

U ožujku je Općina Orehovica sklopila ugovor o suradnji sa Finotekom.com. Radi se projektu 
predstavljanja proizvođača domaće hrane. Ovom suradnjom proizvođačima hrane sa područja Općine omogućeno 
je povezivanje proizvođača sa kupcima iz cijele RH te je omogućena kvalitetna i besplatna prezentacija na 
Centralnom mjestu tržišta domaće hrane. Formiranjem usko specijalizirane, sistematizirane, lako pretražive i uvijek 
aktualne javne baze podataka o proizvođačima hrane i njihovim proizvodima napokon postoji mogućnost da se 
dovede  do vrlo realnih mogućnosti za daljnje povezivanje proizvođača s ciljem zajedničkog plasmana njihovih 
proizvoda (zadruge, udruge, klasteri...) Na općinskoj web stranici nalazi se direktni link na stranicu Finoteke na 
kojoj se svaki proizvođač može informirati o mogućnostima korištenja ovog servisa.

13.05.2014. uručivanjem Općini Orehovica rješenja o uknjižbi prava vlasništva okončan je postupak 
povrata vlasništva nad bivšom zgradom Osnovne škole u Orehovici u vlasništvo Općine Orehovica. Školski odbor 
OŠ Orehovica na svojoj sjednici održanoj 30.10.2013. godine donio odluku o prijenosu vlasništva nekretnine stare 
škole u ulici Zrinskih 40, Orehovica, bez naknade u vlasništvo Općine Orehovica. Prema članku 58. Zakonu o 
ustanovama (NN 76/93, 29/97, 47/99 i 35/08)  ustanova ne može bez suglasnosti osnivača ustanove, odnosno 
organa kojeg je on odredio, steći, opteretiti ili otuđiti nekretninu i drugu imovinu čija je vrijednost veća od 
vrijednosti utvrđene aktom o osnivanju ili statutom ustanove. Osnivač OŠ Orehovica je Međimurska županija koju 
predstavlja župan. 25.02.2014. župan Međimurske županije Matija Posavec donio je zaključak  klasa: 940-01/14-
02/4, urbroj: 2109/1-01-14-02 od 25.02.2014. kojim se daje suglasnost na odluku školskog odbora OŠ Orehovica o 
prijenosu vlasništva nekretnine stare škole u ulici Zrinskih 40, Orehovica, bez naknade u vlasništvo Općine 
Orehovica. Općinsko vijeće Općine Orehovica u skladu sa člankom 69. st. 2. Zakona o proračunu (Narodne novine 
87/08 i 136/12) i članka 85. Statuta Općine Orehovica (Službeni glasnik Međimurske županije 04/13) prihvatilo je 
na 6. sjednici održanoj 17.03.2014. prijenos bez naknade i bez tereta nekretnine stare škole u Orehovici, Ulica 
Zrinskih 40, upisane u zk.ul. 2514, k.o. Orehovica, k.č. 58/c/14, sa namjerom korištenja u cilju i interesu općeg 
gospodarskog i socijalnog napretka kao dobar gospodar, pri čemu ovakvo stjecanje ne prouzročuje veće troškove za 
Općinu Orehovica. Prijenos vlasništva stare škole u Orehovici, Ulica Zrinskih 40, upisane u zk.ul. 2514, k.o. 
Orehovica, k.č. 58/c/11, smatra se i moralno ispravnim, budući da je zgrada, prvotno namijenjena za zadružni dom, 
izgrađena šezdesetih godina XX. stoljeća isključivo sredstvima samodoprinosa mještana Orehovice.

U izvještajnom razdoblju Općina Orehovica i Centar za socijalnu skrb Čakovec potpisali su ugovor o 
zakupu prostora bivše OŠ Orehovica u svrhu provedbe projekta Gastrostart koji je financijski poduprt od strane 
Europske unije kroz program IPA, IV. Komponentu - Razvoj ljudskih potencijala. Ciljevi projekta su promocija 
socijalnog uključivanja dugotrajno nezaposlenih korisnika socijalne pomoći kroz potporu njihovom ulasku na 
tržište rada te povećanje konkurentnosti korisnika i njihova priprema za ulazak na tržište rada kroz obrazovanje i 
stjecanje novih znanja i vještina za poslove pomoćnog kuhara. Aktivnosti projekta predviđaju kreiranje 
kurikuluma za obrazovanje za pomoćnog kuhara koji će biti prilagođen specifičnim potrebama osobama romske 
nacionalne manjine u Međimurju, uključivanje korisnika i provođenje edukacije za pomoćnog kuhara kao i stručna 
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podrška i motiviranje korisnika tijekom trajanja projekta. Uz to, predviđene su i aktivnosti motiviranja poslodavaca 
i javnog predstavljanja stečenih znanja  i vještina. Ciljnu skupinu čine dugotrajno nezaposlene osobe romske 
nacionalne manjine, sa završenom osnovnom školom i koji su stalni korisnici socijalne pomoći. Zakupnina iznosi 
133,84 kn/m2 za razdoblje trajanja zakupa od 15.05. 2014.g. do 31.10.2014. a što ukupno iznosi 16.719,29 kn. 
Općina Orehovica investirala je u adaptaciju prostora: nekadašnja zbornica adaptirana je u kuhinju za izvođenje 
vježbi iz kuharstva, opremljena je učionica za izvođenje teorijskog dijela nastave klupama i stolicama, te je 
opremljen prostor za odlaganje osobnih stvari i preoblačenje u radnu odjeću stolicama i policama.

Proveden je postupak javne nabave za izradu projektne dokumentacije za revitalizaciju starih dravskih 
rukavaca – potoka Jezerčice, u skladu sa ugovorom o sufinanciranju izrade navedene dokumentacije kojeg je 
Općina Orehovica sklopila sa Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova EU krajem 2013. godine. Na javni 
poziv javio se tek jedan ponuditelj: Zajednica ponuditelja Urbia d.o.o. Čakovec i Elektroprojekt d.d., što se može 
objasniti posebnom zahtjevnošću projektnog zadatka. Ugovor o nabavi je sklopljen 29.05.2014., a vrijednost istog 
iznosi 516.250,00 kn, od čega Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU sufinancira 70%, odnosno 
361.375,00 kn.

23.04.2014. Općinu Orehovica posjetio je saborski zastupnik Veljko Kajtazi, saborski zastupnik za 
austrijsku, bugarsku, njemačku, poljsku, romsku, rumunjsku, rusinsku, rusku, ukrajinsku, tursku, vlašku i židovsku 
manjinu u Hrvatskom saboru. Primili su ga općinski načelnik Franjo Bukal, njegovi zamjenici Željko Martinec i 
Nedeljko Marić, predsjednik Općinskog vijeća Branko Sušec, predsjednik Vijeća romske nacionalne manjine 
Općine Orehovica Krunoslav Vuk, predsjednik udruge UZOR Dragan Ignac te djelatnik UNDP-a iz Orehovice 
Darko Balog. Tema sastanaka bila je, između ostalog, sanacija deponije u Romskom naselju u Orehovici, tehnički 
pregled izgrađene komunalne infrastrukture u Romskom naselju, poboljšanje suradnje između zamjenika općinskog 
načelnika iz reda pripadnika romske nacionalne manjine Nedeljka Marića sa udrugama, VRNM te samim 
zastupnikom Kajtazijem. Nakon održanog sastanka, gospodin Kajtazi sa suradnicima i predstavnicima Općine 
posjetio je Romsko naselje u Orehovici. 

Općina Orehovica obavijestila je početkom lipnja Županijsku upravu za ceste Međimurske županije da 
pristupa izradi glavnog projekta odvodnog sustava Orehovica i Podbrest – II faza (izmjena oborinske odvodnje 
dijela naselja Orehovica – 3. faza – 1. podfaza odvodnja oborinskih voda u centru Orehovice kod budućeg rotora. 
Radi se o kružnom raskrižju (rotoru) u ulici Nikole Tesle i Ulici Zrinskih u Orehovici ( ŽC 2022 i LC 20037) čija je 
rekonstrukcija planirana Planom građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta  Županijske uprave za ceste 
Međimurske županije za 2014. godinu. Vrijednost izrade projektne dokumentacije iznosi 93.125,00 kn, prema 
računu broj 111/01/1 Ureda ovlaštenog inženjera građevinarstva Božica Magdalenić, Uska 1, Čakovec. Kako se 
radi o investiciji koja je neposredno vezana na rekonstrukciju rotora ŽUCu je upućena zamolba za osiguranjem 
76.923,08 kn iz proračuna Županijske uprave za ceste Međimurske županije sa konta kapitalnih investicija. 

U suradnji sa Hrvatskom glazbenom udrugom Lira u Općini Orehovica održano je  prednatjecanje za 
Najglas sjeverne Hrvatske. Nakon održane audicije mlade su glazbene nade 05.04. 2014. nastupile pred 
mnogobrojnom publikom u dvorani Društvenog doma u Orehovici. Najbolje plasirani natjecatelji nastupili su u 
finalu 31.05.2014. U navedenoj je manifestaciji sudjelovala Općina Orehovica sa financijskom potporom od 
4.000,000 kn i ustupanjem prostora za audiciju i priredbu.

24.04.2014. Općina Orehovica i OŠ Orehovica organizirale su akciju čišćenja okoliša povodom Dana 
planeta Zemlje. Prijevoz sudionika akcije na lokacije koje su čišćene (predstavnici VMO za svako naselje) obavljen 
je kombi vozilima vatrogasnih društava pojedinog naselja. Prikupljen otpad besplatno je zbrinuo GKP Čakom d.o.o. 
Okrepu sudionika organizirale su Općina Orehovica i OŠ Orehovica.

26. travnja 2014. održana je prva "Orehijada – festival oreha i sega kaj kcoj ide" čiji su organizatori Općina 
Orehovica i KUD "Fijolica". Manifestacija se održala pod šatorom kod nogometnog igrališta u Orehovici. Cilj 
"Orehijade" bio je uvođenje nove tradicije u javni i kulturni život naše općine. Prva "Orehijada" je uvrštena i u 
službeni program obilježavanja Dana Županije čime je ova manifestacija dobila i regionalni karakter. Planirano je 
uključivanje što više udruga, gospodarskih subjekata i pojedinaca s područja općini, kao i regije kako bi 
"Orehijada" stekla tradiciju održavanja i prepoznatljivost među sličnim manifestacijama u regiji, što je i ostvareno. 
Iz ploda oraha - simbola naše općine koji se nalazi se na grbu i zastavi, kao i u imenu,  pokušalo se napraviti 
svojevrstan brand koji će postati prepoznatljiv u regiji i samim time bi se otvorilo novo područje gospodarskog i 
turističkog razvoja naše općine. Na "Orehijadi" je to simbolično obilježeno sadnjom sadnice oraha uz nogometno 
igralište u Orehovici, kao simbola prve "Orehijade" te se odlučilo nastaviti tu tradiciju sadeći svake godine po jednu 
sadnicu oraha. Na "Orehijadi" je predstavljena izložba raznih proizvoda od oraha (kolača, orehovca), rakije, sireva, 
bučinog ulja, ručnih radova te proizvoda od keramike, metala i drva. Sudjelovali su slijedeći izlagači: Klub 
umirovljenika iz Orehovice, Udruga "Brest" iz Podbresta, Kovačko strojobravarski obrt "Metal – Matjašec" iz 
Podbresta, Pekara Poljanec iz Orehovice, OPG Kocijan Zoran iz Orehovice, Dom za psihički bolesne odrasle osobe 
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iz Orehovice, Likovno udruženje Donjeg Međimurja, koje su predstavljali Danijel Drvenkar i Franjo Mustač 
Medarov, Keramika Fajgl iz Zasadbrega, OPG Petković iz Šenkovca, Rasadnik Žižek iz Svete Marije, Tomšić 
vinogradarstvo iz Železne Gore, Srednja škola Prelog, OPG Zadravec, Sirana "Opor" iz Oporovca, OPG Posavec 
Dejan iz Pribislavca, Mini sirana Miran Krnjak iz Belice i OPG Škvorc iz Vratišinca. KUD "Fijolica" Orehovica 
također je imao štand sa simboličnim proizvodima vezanim uz Orehijadu, čijom kupnjom je doniran i potpomognut 
sam KUD "Fijolica". Uz pregršt kolača i pića, održan je: izbor 'najfineše orehjače', izbor 'najlepšeg koloča na oko' i 
izbor 'najbolšeg orehovca'. Najfinešu orehnjaču ispekla je Justina Kocijan, najlepši koloč na oko Ana Kolar, Marija 
Novak i Vera Piknjač, kuharice iz Doma za psihički bolesne odrasle osobe iz Orehovice, a najbolši orehovec 
pripremila je Maja Žamarija. Vrhunac Orehijade bio je međunarodni susret folklornih ansambala koji je započeo 
mimohodom sudionika kroz Orehovicu uz pratnju DVD-a iz Orehovice, Podbresta i Vularije te limenu glazbu 
Skandal benda. Mimohodu se se pridružili i mališani iz dječjeg vrtića "Medo" iz Orehovice i predškolci Osnovne 
škole Orehovica u kostimima u obliku oraha. Međunarodni susret folklornih ansambala okupio je društva iz raznih 
krajeva naše domovine, kao i društva iz susjednih zemalja s kojima naš KUD njeguje dugogodišnju suradnju. Susret 
je započeo himnom "Lijepa naša" koju je otpjevala Karolina Matjašec iz Podbresta te pozdravnom riječi 
predsjednika KUD-a Branka Sušeca, župana Matije Posavca i načelnika Franje Bukala. Na susretu su se plesovima 
i pjesmama svojih krajeva predstavili: KUD "Fijolica" iz Orehovice, KUD "Ivan Filipović" iz Velike Kopanice, 
KUD "Mihovljan" iz Mihovljana, KUD "Pušća" iz Donje Pušće, KUD "Sloga" iz Velikog Trgovišća, Međimursko 
folklorno društvo Ljubljana, Udruga "Kalinka" iz Čakovca i Zemaljska samouprava Hrvata u Mađarskoj Köszeg. 
Svi su sudionici bogatstvom i raznolikošću plesova i pjesama te nošnji oduševili posjetitelje te nam svima približili 
i posvijestili ljepotu i bogatstvo naše kulturne baštine. Nakon susreta uslijedilo je 'narodno veselje', ples do ranih 
jutarnjih sati uz glazbenu pratnju Skandal benda i Globus benda.

27.04.2014. održan je BIMEP  - Biciklima međimurskim putevima, čija ruta prolazi kroz Općinu 
Orehovica, sa punktom u Orehovici. I ove je godine organizirana besplatna okrepa za sudionike koju je financirala 
Općina Orehovica.

28.04.2014. održan je sastanak u Gradu Čakovcu na temu sklapanja sporazuma o zajedničkoj suradnji na 
području gospodarenja otpadom. Na sastanak, osim načelnika Općine Orehovica, direktorica GKP Čakom d.o.o. 
Snježana Avirović pozvala je načelnike općina Belica, Pribislavec, Sveti Juraj na Bregu, Gornji Mihaljevec, 
Štrigova i Dekanovec. Naime, prema Zakonu o održivom gospodarenju otpadom (NN 94/13) jedinica lokalne 
samouprave dužna je na svom području osigurati:

1. javnu uslugu prikupljanja miješanog komunalnog otpada, i biorazgradivog komunalnog otpada,
2. odvojeno  prikupljanje  otpadnog  papira,  metala,  stakla,  plastike  i  tekstila  te  krupnog  (glomaznog) 

komunalnog otpada,
3. sprječavanje odbacivanja otpada na način suprotan Zakonu te uklanjanje tako odbačenog otpada,
4. provedbu Plana gospodarenja otpadom,
5. donošenje i provedbu plana gospodarenja otpadom jedinice lokalne samouprave, odnosno Grada Zagreba,
6. provođenje izobrazno-informativne aktivnosti na svom području i
7. mogućnost provedbe akcija prikupljanja otpada.

Više  jedinica  lokalne  samouprave  mogu  sporazumno  osigurati  zajedničko  ispunjenje  jedne  ili  više  navedenih  
obveza.
Javnu uslugu prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada mogu 
obavljati :

• trgovačko društvo koje osniva jedinica lokalne samouprave i u kojem drži većinski dio dionica, 
odnosno udjela,

• javna ustanova koju osniva jedinica lokalne samouprave,
• pravna i fizička osoba na temelju ugovora o koncesiji.

Predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave može odlukom dodjeliti obavljanje javne usluge prikupljanja 
miješanog i biorazgradivog komunalnog otpada navedenim pravnim osobama. S obzirom na navedeno Grad 
Čakovec i GKP Čakom d.o.o. izradili su nacrt prije spomenutog sporazuma kojim bi se pozvanim jedinicama 
omogućilo provođenje Zakona o održivom gospodarenju otpadom, a posebice glede provedbe Planova 
gospodarenja otpadom.

29.04.2014. općinski je načelnik održao sastanak sa gradonačelnikom Grada Čakovca Stjepanom Kovačem 
o preuzimanju 1% suvlasništva nad GKP Čakomom d.o.o., a vezano na provedbu Zakona o održivom gospodarenju 
otpadom, odnosno na obvezu otvaranja reciklažnih dvorišta.

30.04.2014., temeljem anonimne prijave,  inspektor Ministarstva zaštite okoliša i prirode Saša Marinović, 
obišao je lokaciju deponije u Romskom naselju u Orehovici, prikupio relevantne podatke te izdao rješenje 
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(primljeno 23.05.2014. ) sa nalogom za sanaciju u roku od 90 dana. Vrhunac je to trakavice o sanaciji deponije u 
Romskom naselju koju administrativne prepreke u Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost  odgađaju iz 
dana u dan. Međutim, nakon prosljeđivanja spomenutog naloga inspektora zaštite okoliša obećana je promptna 
reakcija te priprema ugovora o sufinanciranju sanacije između Općine Orehovica i Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost. Izvođači su izabrani još 2012. - Zajednica ponuditelja GKP Čakom d.o.o. i ZAO Mišić, a 
vrijednost ugovorenih radova iznosi 1.400.405,15 kn.

U travnju je obavljeno zavažanje i porezivanje poljskih puteva na k.o. Orehovica i Podbrest, na području 
Općine Orehovica. Ukupno je navoženo 2.185,18 t drobljenog betona. Radove je izveo ZAO Mišić.

05.05.2014. održan je 2. radni sastanak projektnog tima aglomeracije Orehovica – Podbrest. Tvrtka Ecoina 
izrađuje studiju isplativosti i studiju izvodljivosti kako bi se projekt sustava kanalizacije mogao 2015. kandidirati na 
natječaje EU.

12.05.2014. po zaključku Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnji i zaštitu okoliša Međimurske 
županije, obavljen je tehnički pregled produžetka ulice Vladimira Nazora i asfaltnog platoa u Romskom naselju u 
Orehovici. Za obje građevine utvrđeno je da je prije izdavanja uporabne dozvole provoditelju tehničkog pregleda 
dostaviti ovjerenu potvrdu Državne geodetske uprave za geodetski elaborat za Geodetski situacijski nacrt stvarnog 
stanja izvedene građevine. Radove na navedenim građevinama izvodio je Pavlic-asfalt-beton 2013. godine.

Nakon usvajanja prigovora Općine Orehovica na pregled i ocjenu prijava na natječaj Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost za sufinanciranje energetskih pregleda i izdavanje energetskih certifikata iz 2013. 
Fond je obavijestio Općinu o pozitivnoj ocjeni prijave za općinski zgradu, dvoranu Društvenog doma i Društveni 
dom u Vulariji. Ukupna vrijednost energetskih pregleda i izrade energetskih certifikata za navedene objekte iznosi 
18.586,25 kn, od čega Fond sufinancira 40% odnosno 7.434,50 kn. Općina Orehovica stoga je sa izrađivačem 
Međimurje investom d.o.o. sklopila ugovor o energetskom certificiranju i izradi energetskih certifikata.

16.05.2014. općinski načelnik Franjo Bukal održao je sastanak u Ministarstvu graditeljstva i prostornog 
uređenja sa ministricom Ankom Mrak-Taritaš. Tema sastanka bila je mogućnost sudjelovanja navedenog 
ministarstva u investicijama na području Općine Orehovica, iz sredstava prikupljenih od naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada. 

20.05.2014. u organizaciji Hrvatskog zavoda za zapošljavanje održan je okrugli stol na temu zapošljavanja 
osoba romske nacionalne manjine. Ispred Općine Orehovica događanju su prisustvovali općinski načelnik Franjo 
Bukal i zamjenik Nedeljko Marić.

21.05.2014. Općinski je načelnik mještanima Općine Orehovica uputio je čestitku povodom Dana Općine 
Orehovica. Pozvao je na međusobno poštovanje i uvažavanje. Dosadašnja suradnja to dokazuje što je vidljivo kroz 
realizaciju zacrtanih potrebitih projekata. Sve je mještane pozvao da se u nedjelju 25. svibnja ove godine odazovu 
na izbore za Europski parlament te na izbore za članove vijeća mjesnih odbora, kako bi svojim glasom odabrali 
najkompetentnije kandidate sa najboljim programima. Izabrani kandidati za Europarlament karika su koju Općina 
može koristiti za iznalaženje mogućnosti za financiranje projekata potrebitih za našu Općinu kao što su sustav 
odvodnje, kanalizacija, pročistač, sportska dvorana...Pozvao je također na suradnju sa članovima vijeća mjesnih 
odbora koji će biti izabrani, da zajedno sa njima donose programe i projekte i budete njihova potpora da se lakše 
realiziraju potrebe i planovi pojedinog naselja. Zajedničkim snagama zakonodavna i izvršna vlast i dalje će na prvo 
mjesto staviti čovjeka, svakog pojedinca, na dobrobit cijele zajednice. 

26.05.2014. zaključkom Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnji i zaštitu okoliša Međimurske 
županije određen je tehnički pregled komunalne infrastrukture u Romskom naselju: prometnice, nn mreža sa tri 
trafostanice i vodovodna mreža. Nalazom su naložene mjere investitoru Općini Orehovica za dostavom potvrda 
Državne geodetske uprave za geodetski elaborat za Geodetski situacijski nacrt stvarnog stanja za sve tri građevine, 
očitovanjem glavnog projektanta o usklađenosti izvedenih radova sa glavnim projektom te zapisnika o primopredaji 
izvješća bivšeg nadzornog inženjera Nevena Cvitana. Od predstavnika Općine Orehovica sudjelovali su općinski 
načelnik Franjo Bukal te zamjenik općinskog načelnika iz reda pripadnika romske nacionalne manjine Nedeljko 
Marić.

27.05.2014. održana je 3. sjednica Upravnog odbora Udruge općina RH. Na sjednici je raspravljano o 
slijedećim temama:

1. Potvrđivanje odluke o pristupanju u članstvo nove članice
2. Nacrt Statuta UORH-a
3. Zakon o regionalnom razvoju
4. Provođenje programa radova za opće dobro 
5. Naplata naknade za DTK vodove.
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Također, članice su pozvane na sudjelovanje u humanitarnoj akciji Udruge u kojoj su se prikupljala financijska  
sredstva za  članice  čija  su područja  pogodile  poplave.  Općina Orehovica uplatila  je  na posebni  račun Udruge 
5.000,00 kn.

28.05.2014.  u Uredu za ljudska prava i prava nacionalnih manjina održan je sastanak Upravljačkog  odbora 
IPA 2008, Projekt potpore Romima, III faza, sa temom održanih tehničkog pregleda komunalne inftastrukture u 
Romskom naselju u Orehovici. Načelnik je ponovio nezadovoljstvo radi produženja roka završetka radova koji se 
produžio za više od godinu dana od planiranog. Upitna je također i kvaliteta radova. Zatražio je reviziju 
građevinske knjige u svezi ugrađenog materijala, odnosno količina. Također, zatražio je da izvođač promptno 
ukloni sve utvrđene nedostatke kako bi stanovnici Romskog naselja nesmetano mogli koristiti infrastrukturu, a 
poglavito da ostvare mogućnost priključka na struju. 

U srijedu, 28.05.2014. godine Hrvatski crveni križ proveo je akciju dobrovoljnog darivanja krvi u Općini 
Orehovica. Akciji darivanja krvi pristupilo je ukupno 43 osobe od čega je krv darovalo njih 33, a 10 ih je odbijeno.  
Također, zabilježena su 4 nova darivatelja.

29.05.2014. u prostorijama Međimurskih voda d.o.o. postignut je dogovor oko izrade tehničke projektne 
dokumentacije sustava odvodnje oborinskih voda i sanitarne kanalizacije, odnosno oko osiguravanja cca 155.000,00 
kn za istu kako bi ŽUC mogao započeti izgradnju rotora. 

Ove godine Općina Orehovica priključila se nekolicini humanitarnih akcija koje su organizirane za 
prikupljanje pomoći za stradale u poplavama. U veljači ove godine poplave su pogodile Općinu Lekenik na čiji je 
žiro račun Općina Orehovica uplatila 1.000,00 kn. 21. i 22.05.2014. za Crveni križ prikupljala se humanitarna 
pomoć za poplavljene slavonske općine. Pomoć se skupljala u općinskim prostorijama, u Domu kulture u Podbrestu 
i Društvenom domu u Vulariji. Uspješnu akciju proveli su volonteri iz Kluba umirovljenika, Sporta za sve , KUDa 
Fijolica, Udruge žena Brest Podbrest, DVD Orehovica, DVD Podbrest i DVD Vularija. Mještani su prihvatili poziv 
na humanitarno djelovanje te su skupljene velike količine higijenskih potrepština, posteljine i hrane. Akciju su 
provele i OŠ Orehovica i Dječji vrtić Medo. Također, Općina Orehovica priključila se pozivu Udruge općina RH, te 
na posebni račun udruge uplatila 5.000,00 kn za poplavljena područja. 

01.06.2014. odobren je početak javnih radova za 9 osoba romske nacionalne manjine. Programom javnih 
radova za 2014. isti se provode na revitalizaciji javnih površina. Za razliku od prijašnjih godina ugovor se sklapa na 
3, umjesto na 6 mjeseci. Pri HZZZ na rješavanju su još 2 zahtjeva Općine Orehovica za javne radove za osobe koji 
nisu u kategoriji nacionalne manjine te zahtjev za stručno usavršavanje za dvoje kandidata sa SSS. 

Viši inspektor za vatrogastvo Marin Mazor obavio je 04.06.2014. vatrogasni nadzor u Općini Orehovica, i 
nakon istog u DVDu Orehovica. Inspekcijskim nadzorom u Općini Orehovica nisu utvrđene nikakve nepravilnosti.

U izvještajnom razdoblju održane su godišnje skupštine slijedećih udruga financiranih iz općinskog 
proračuna Općine Orehovica:

11. 15.03.2014. Udruga žena Brest Podbrest
12. 30.03.2014. DVD Vularija
13. 11.04.2014. Vatrogasna zajednica Belica-Mala Subotica-Orehovica
14. 13.04.2014. Udruga bežičnih korisnika Wireless
15. 25.04.2014. Vatrogasna zajednica Međimurske županije

U izvještajom razdoblju obavljeno je ukupno 10 službenih putovanja:
Franjo Bukal

1. 25.03.2014. radni sastanak u Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost
2. 27.03.2014. radni sastanci u Ministarstvu kulture i Ministarstvu gospodarstva
3. 16.05.2014. radni sastanak u Ministarstvu graditeljstva i prostornog uređenja
4. 27.05.2014. sjednica Upravnog odbora Udruge Općina 
5. 28.05.2014. sastanak Upravljačkog   odbora IPA 2008, Projekt potpore Romima, III faza

Saša Škvorc i Mišel Jeđut
d) 24. i 25.04.2014. seminar za polaganje Državnog stručnog ispita
di) 03.05.2014. polaganje Državnog stručnog ispita

Mirjana Sečan
1. 17.04.2014. radni sastanak u Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost

b) Izvješće načelnika o konstituirajućim sjednicama VMO Orehovica
25.05.2014. održani su izbori za članove Europskog parlamenta i za članove vijeća mjesnih odbora 

Orehovica, Podbrest i Vularija. Na izborima za članove vijeća mjesnih odbora ostvareni su slijedeći rezultati:
1) ZA VIJEĆE MJESNOG ODBORA OREHOVICA: 
 Broj birača upisanih u popis birača: 1178 
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Utvrđeno važećih listića: 309 
Proglašeno nevažećih listića: 10 

 A. Lista kandidata koalicije političkih stranaka HRVATSKA NARODNA STRANKA (HNS) – HRVATSKA 
DEMOKRATSKA ZAJEDNICA (HDZ) – HRVATSKA SELJAČKA STRANKA (HSS) 
Nositelj liste: Bojan Cirkvenčić 
Dobila je glasova: 209 
Dobila je broj mjesta u Vijeću: 6 

B. Lista kandidata političke stranke SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKE (SDP) 
 
Nositelj liste: Miroslav Bezek 
Dobila je glasova: 100 
Dobila je broj mjesta u Vijeću: 3

C. Popis kandidata koji su izabrani za članove Vijeća mjesnog odbora Orehovica: 
 
1. Bojan Cirkvenčić, Orehovica, Josipa Slavenskog 3, OIB: 50655538671, spol M 
2. Jelena Horvatić, Orehovica, Antuna Gustava Matoša 14, OIB: 39680791509, spol Ž 
3. Marko Ružić, Orehovica, Frankopanska 3, OIB: 25905578661, spol M 
4. Zdravko Klinec, Orehovica, Zrinskih 63A, OIB: 98880933712, spol M 
5. Martin Jelenić, Orehovica, Vladimira Nazora 1, OIB: 15432364231, spol M 
6. Renato Plaftak, Orehovica, Antuna Gustava Matoša 33, OIB: 92822033332, spol M 
7. Miroslav Bezek, Orehovica, Dr. Ljudevita Gaja 8, OIB: 10239363015, spol M 
8. Branko Horvat, Orehovica, Braće Radića 11, OIB: 92582613484, spol M 
9. Darko Hajdinjak, Orehovica, Nikole Tesle 18, OIB: 45778404573, spol M 
 
Konstituirajuća sjednica održana je 05.06.2014. Na istoj su prisutni članovi položili svečanu prisegu, a odsutni 
članovi Zdravko Klinec i Martin Jelenić prisegu će položiti na prvoj sjednici VMO Orehovica. Za predsjednika 
VMO Orehovica izabran je Renato Plaftak, a za njegovog zamjenika Miroslav Bezek.

2) ZA VIJEĆE MJESNOG ODBORA PODBREST: 
 
Broj birača upisanih u popis birača: 589 
Utvrđeno važećih listića: 118 
Proglašeno nevažećih listića: 6 
 
A. Lista kandidata koalicije političkih stranaka HRVATSKA NARODNA STRANKA (HNS) – HRVATSKA 
DEMOKRATSKA ZAJEDNICA (HDZ) – HRVATSKA SELJAČKA STRANKA (HSS) 
 
Nositelj liste: Mario Lončarić 
Dobila je glasova: 65 
Dobila je broj mjesta u Vijeću: 4 

B. Lista kandidata političke stranke SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKE (SDP) 
 
Nositelj liste: Josip Katanović 
Dobila je glasova: 53 
Dobila je broj mjesta u Vijeću: 3 

C. Popis kandidata koji su izabrani za članove Vijeća mjesnog odbora Podbrest: 
 
1. Mario Lončarić, Podbrest, Marka Kovača 27, OIB: 05002474570, spol M 
2. Sanela Čukac, Podbrest, Vladimira Nazora 68, OIB: 29083327168, spol Ž 
3. Jelena Bistrović, Podbrest, Stjepana Vojvode 37, OIB: 23602400641, spol Ž 
4. Ivan Maček, Podbrest, Marka Kovača 21, OIB: 50158514465, spol M 
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5. Josip Katanović, Podbrest, Marka Kovača 5, OIB: 89228485902, spol M 
6. Josip Klobučarić, Podbrest, Stjepana Vojvode 28, OIB: 62214351373, spol M 
7. Ivica Tkalić, Podbrest, Stjepana Vojvode 26, OIB: 01850675231, spol M

Konstituirajuća sjednica održana je 04.06.2014. Na istoj su svi članovi položili svečanu prisegu. Za predsjednika 
VMO Podbrest izabran je Mario Lončarić, a za njegovog zamjenika Josip Katanović

3) ZA VIJEĆE MJESNOG ODBORA VULARIJA:
 
Broj birača upisanih u popis birača: 351 
Utvrđeno važećih listića: 47 
Proglašeno nevažećih listića: 17 
 
A. Lista kandidata koalicije političkih stranaka HRVATSKA SELJAČKA STRANKA (HSS)- HRVATSKA 
NARODNA STRANKA (HNS) – HRVATSKA DEMOKRATSKA ZAJEDNICA (HDZ) 
 
Nositelj liste: Dragutin Klobučarić 
Dobila je glasova: 47 
Dobila je broj mjesta u Vijeću: 5 

B. Popis kandidata koji su izabrani za članove Vijeća mjesnog odbora Vularija: 
1. Dragutin Klobučarić, Vularija, Dovrčice 17, OIB: 14759501473, spol M 
2. Goran Horvat, Vularija, Prvomajska 15, OIB: 41491077696, spol M 
3. Marko Horvat, Vularija, Prvomajska 13A, OIB: 13511011900, spol M 
4. Marko Gregurić, Vularija, Dovrčice 27, OIB: 90776770693, spol M 
5. Zlatko Skupnjak, Vularija, Zrinskih 9, OIB: 64158565573, spol M 
 
Konstituirajuća sjednica održana je 04.06.2014. Na istoj su prisutni članovi položili svečanu prisegu, a odsutni 
članovi Marko Gregurić i Marko Horvat prisegu će položiti na prvoj sjednici VMO Vularija. Za predsjednika VMO 
Vularija izabran je Dragutin Klobučarić, a za njegovog zamjenika Goran Horvat.

Franjo Bukal rekao je da obavio razgovore sa svim predsjednicima te ih pozvao da krenu odmah sa radom. 
Rekao je da žali što do sada suradnja vijeća mjesnih odbora sa Općinskim vijećem i načelnikom nije bila 
zadovoljavajuće ostvarena, pogotovo oko kreiranja proračuna. Čestitao je gospodinu Plaftaku te je pozvao vijećnike 
Općinskog vijeća da svojim znanjem pomognu rad vijeća mjesnih odbora. Branko Sušec također se priključio 
čestitkama, te najavio da će  nadalje na svaku sjednicu Općinskog vijeća biti pozvani predsjednici vijeća mjesnih 
odbora. 

Ad.2.  Prihvaćanje zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Orehovica

Predsjedavajući je prisutne pozvao na raspravu glede zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća održane 
17.03.2014.  Rasprave nije bilo.

Zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je jednoglasno.

Ad.3. Donošenje Odluke o stjecanju poslovnog udjela društva GKP „Čakom“ d.o.o.

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal. 
15. svibnja 2014. godine Gradsko vijeće Grada Čakovca donijelo je odluku o prodaji poslovnih udjela 

društva GKP Čakom d.o.o. do visine od 5% poslovnih udjela društva, te ovlaštenju gradonačelnika Grada Čakovca 
kao jedinog člana Skupštine društva na sklapanje ugovora o prodaji i prijenosu poslovnih udjela društva. Naime, 
stupanjem na snagu Zakona o održivom gospodarenju otpadom (ZOGO) pravno rješenje obavljanja djelatnosti 
zbrinjavanja otpadom više nije moguće putem ugovora o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti, nego 
samo putem koncesije ili pak putem trgovačkog društva u kojem JLS drži poslovne udjele. GKP Čakom d.o.o. na 
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području Općine Orehovica djelatnost zbrinjavanja otpada obavlja upravo putem ugovora o povjeravanju 
komunalnih djelatnosti iz 2006. godine. Također, ZOGO svim jedinicama lokane samouprave nalaže otvaranje 
reciklažnih dvorišta do 24.07.2014., za što većina jedinica, a ni Općina Orehovica, financijski nisu spremne. 
Stjecanjem poslovnog udjela u vlasničkoj strukturi GKP Čakom d.o.o. Općina Orehovica u cijelosti bi zadovoljila 
nametnute obveze iz ZOGO-a, ostvarila bi ustaljeni i operativni visokokvalitetni sustav gospodarenja otpadom koji 
je u cijelosti usklađen sa zahtjevima ZOGO-a, uz pravnu i stručnu pomoć u svim aktivnostima na području 
gospodarenja otpadom. Također, stječe se mogućnost povjeravanja drugih poslova GKP Čakomu d.o.o. iz domene 
Zakona o komunalnom gospodarstvu. Nominalna vrijednost udjela od 1% iznosi 49.700,00 kn. Društveni ugovor 
sklopiti će se odmah po uplati navedenih sredstava, ukoliko vijeće prihvati prijedlog odluke. Sklapanje ugovora 
ponuđeno još trima općinama: Nedelišće (2%), Šenkovec (1%) i Strahononec (1%). Franjo Bukal rekao je da 
49.700,00 kn nije mali novac, ali je daleko manji od kazni koje predviđa ZOGO.

Rasprave nije bilo.
Predsjedavajući je dao prijedlog Odluke o stjecanju poslovnog udjela društva GKP „Čakom“ d.o.o. na 

glasovanje.
Odluka o o stjecanju poslovnog udjela društva GKP „Čakom“ d.o.o. prihvaćena je jednoglasno.

Ad.4. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Orehovica po principu tekućeg računa

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal.  
Općina Orehovica je u 2013. godini od Ministarstva gospodarstva primila pomoć za izgradnju toplinske 

zaštite i zamjenu građevinske stolarije u Društvenom domu Vularija u iznosu od 200.000,00 kuna. Navedeni radovi 
još nisu izvedeni, zbog izvođenja radova koji prethode toj fazi izgradnje, te u proračunu još uvijek treba osigurati 
sredstva za navedene radove koji u ukupnom iznosu iznose 727.007,00 kuna. Isto tako, krajem 2013. godine, te 
početkom 2014. godine Ured za ljudska prava i prava nacionalnih manjina je za sanaciju deponije u Romskom 
naselju  doznačio sredstva u ukupnom iznosu od 281.080,03 kune, koja sredstva još nisu utrošena zbog 
odugovlačenja Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost oko potpisa ugovora o sufinanciranju, te vezano 
uz to i početak samih radova nije bio započeo. Međutim, do kraja 2014. godine navedena investicija će biti 
dovršena, te će i za tu svrhu trebati osigurati novčana sredstva.  U 2014. godini od Ministarstva gospodarstva je 
Općina Orehovica dobila bespovratnu potporu u iznosu od 74.262,97 kuna. Međutim tražena sredstva iznosila su 
200.000,00 kuna, dok ukupna sredstva projekta potpore za energetsku učinkovitost i obnovljive izvore energije u 
Društvenom domu Vularija. Neodobravanjem punoga iznosa zahtijevanih sredstava, povećava se udio Općine 
Orehovica u investiciji čija je ukupna vrijednost 362.109,38 kuna. Iz svega navedenoga proizlazi da za dovršenje 
samo navedenih projekata Općini Orehovica nedostaje cca 500.000,00 kuna. Predlaže se zaduživanje na iznos od 
500.000,00 kn.

Franjo Bukal pojasnio je da, ako se danas i donese odluka, da se neće ići sutra u zaduživanje. Za ovakvo 
zaduživanje ne treba suglasnost Ministarstva financija. Naglasio je problematiku sufinanciranja sanacije deponije u 
Romskom naselju, odnosno osiguranja preostalih 20% investicije, odnosno 280.083,00 kn, budući da Fond za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost pokriva 60% te Ured za ljudska prava i prava nacionalnih manjina 20%. 
Žali zbog nesuradnje Nedeljka Marića po tome pitanju, kao i zbog sramotnog ponašanja Željka Baloga koji 
opstruira rad na najvišim razinama.

Viktor Pintarić pitao je kolika je kamata jer izraz "po principu tekućeg računa" znači jako nepovoljnu 
kamatu. Franjo Bukal rekao je da ponuda još nije zaprimljena, a da će vijeće svakako biti upoznato sa uvjetima 
kreditiranja. Prisutne je izvjestio i o sistemu financiranja cash pooling, koji je pogodan za članice LAGa, jer si u 
tome sustavu gleda financijska sposobnost svih članica ukupno, što znači veće kamate na štednju, i manje na kredit. 

Daljnje rasprave nije bilo.
Predsjedavajući je dao prijedlog Odluke o zaduživanju Općine Orehovica po principu tekućeg računa u 

iznosu od 500.000,00 kn na glasovanje.
Odluka o zaduživanju Općine Orehovica po principu tekućeg računa u iznosu od 500.000,00 kn prihvaćena 

je jednoglasno.
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Ad.5. Donošenje Odluke o povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na području Općine 
Orehovica

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal. 
Općinski  načelnik Općine Orehovica uputio je  dana 21.05.2014.  poziv na sudjelovanje  u ograničenom 

prikupljanju ponuda za povjeravanje komunalne djelatnosti obavljanja sistemske deratizacije na području Općine 
Orehovica  slijedećim potencijalnim ponuditeljima:

1. Bioinstitut d.o.o., R. Steinera 7, 40000 Čakovec – poziv zaprimljen 22.05.2014.
2. Sanitacija d.o.o., Hrvatskih branitelja 1, 48000 Koprivnica – poziv zaprimljen 23.05.2014.
3. Veterinarska stanica Prelog d.o.o., Ul. Kralja Zvonimira 51, 40323 Prelog – poziv zaprimljen 22.05.2014.

Poziv je upućen temeljem  članka 12. Odluke o komunalnim djelatnostima Općine Orehovica  koje se 
obavljaju na temelju ugovora o povjeravanju komunalnih poslova te odluke općinskog načelnika Općine Orehovica 
o ograničenom prikupljanju ponuda za komunalnu djelatnost sistemske deratizacije na području Općine Orehovica 
klasa: 363-02/14-01/22, urbroj: 2109/22-01-14-1 od 16.05.2014.

Rok za dostavu ponuda bio je 02.06.2014. u 10.00 sati.
U roku za dostavu ponuda pristigla je jedna ponuda ponuditelja  Sanitacija d.o.o.  

CIJENA Sanitacija d.o.o.  
Jedinična cijena ponude bez PDVa 

(kn) 22,00

Temeljem provedenog nadmetanja  utvrđeno je  da  je  ponuditelj  Sanitacija  d.o.o.   dostavila  ponudu  sa 
najnižom jediničnom cijenom te je dokazala sve uvjete sposobnosti iz poziva na nadmetanje, čime su se stekli uvjeti  
za predlaganje Općinskom vijeću donošenja odluke o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti  sistemske 
deratizacije Sanitaciji d.o.o.

Rasprave nije bilo. 
Predsjedavajući je dao prijedlog Odluke  o povjeravanju komunalnih poslova sistemske deratizacije na 

području Općine Orehovica na izglasavanje.
Odluka  o  povjeravanju  komunalnih  poslova  sistemske  deratizacije  na  području  Općine  Orehovica 

prihvaćena je jednoglasno.

Ad.6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Orehovica

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal. 
Člankom 11. Odluke o porezima Općine Orehovica (Službeni glasnik Međimurske županije broj 9/11) 

propisani su iznosi za korištenje javnih površina za vrijeme manifestacija za štandove, ugostiteljske usluge, prodaju 
sladoleda i slastica te za zabavni centar. Visina naknade za zabavni centar određena je u visini od 10,00 kn/m2. U 
praksi se pokazalo da je navedeni iznos nesrazmjeran u odnosu na druge jedinice lokalne samouprave, kao i u 
odnosu na dnevnu zaradu takvog centra. 
Primjeri: Općina Domašinec -  2,00 kn/m2 dnevno za zabavne centre, Općina Nedelišće - do 10 m2  2,00 kn/m2/dan, 
od 11 m2 - 500 m2 za svaki m2 iznad 10 m2 1,00 kn/m2/dan, od 500 m2 za svaki m2 iznad 500 m2 0,50 kn/m2/dan...

Članak 13. predviđao je da se porez na korištenje javnih površina za vrijeme manifestacija naplaćuje se 
prilikom zauzimanja  javne površine ili na dan održavanja manifestacije, a da kontrolu i naplatu poreza vrši 
komunalni djelatnik i osobe koje odredi Općinski načelnik. Predlaže se da se korištenje javnih površina za vrijeme 
manifestacija odobrava rješenjem, sa naplatom u roku od 15 dana od dana primitka rješenja. Navedeni je prijedlog 
vezan uz izmjene Zakona o trgovini, a njime se unosi sigurnost u naplatu te zakonitost trgovine koja se obavlja na 
manifestacijama. 

Rasprave nije bilo.
Predsjedavajući je dao prijedlog Odluke o  izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Orehovica na 

glasovanje.
Odluka o  izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Orehovica prihvaćena je jednoglasno.
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Ad.7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi Općine Orehovica

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal. 
Člankom 14. Odluke o komunalnoj naknadi Općine Orehovica (Službeni glasnik Međimurske županije broj 

28/10) propisani su uvjeti za oslobođenje od plaćanja komunalne naknade za tekuću godinu. Predlaže se dodavanje 
riječi "mjesečno" u 2. stavku iza riječi "kućanstva", budući da je ista omaškom izostavljena pri donošenju odluke.

Također predlaže se ukidanje postojećeg 4. stavka koji je glasio:
"O opravdanosti zahtjeva očituje se Socijalno vijeće Općine Orehovica, a konačnu odluku donosi Općinsko vijeće 
Općine Orehovica." Umjesto ukinutog stavka predlaže se donošenje novog stavka usuglašenog sa Zakonom o 
općem upravnom postupku: "O oslobođenju od plaćanja komunalne naknade donosi se rješenje."

Rasprave nije bilo.
Predsjedavajući je dao prijedlog Odluke  o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi Općine 

Orehovica na glasovanje.
Odluka o prihvaćanju Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi Općine Orehovica 

prihvaćen je jednoglasno.

Ad.8. Donošenje Odluke o prihvaćanju financijskog izvješća za 2013. godinu i Plana rada za 2014. godinu 
Dobrovoljnog vatrogasnog društva Vularija

Prijedlog odluke podnosi Općinski načelnik Franjo Bukal.
Dobrovoljno vatrogasno društvo Vularija na skupštini održanoj 30.03.2014. donijelo je  financijsko izvješće 

i izvješće Upravnog odbora za 2013. godinu te Financijski plan i Plan i program rada za 2014. godinu. Isto je 
uputilo Općinskom vijeću na usvajanje temeljem članka 45. stavak 6. Zakona o vatrogastvu ( NN 106/99, 117/01, 
36/02, 96/03, 139/04, 38/09, 80/10 ).  

Financijsko izvješće i izvješće Upravnog odbora za 2013. godinu te Financijski plan i Plan i program rada 
za 2014. godinu DVDa Vularija jednoglasno je usvojeno.

Franjo Bukal rekao je kako je 04.06.2014. u Općini Orehovica obavljen vatrogasni  nadzor Državne uprave za 
zaštitu i spašavanje, te da nisu utvrđene nikakve nepravilnosti. Štoviše, Općina Orehovica izdvaja i više nego što je 
po zakonu dužna izdvajati za vatrogastvo. Također se osvrnuo na financijski plan DVDa Vularija za 2014. u kojem 
je naveden planirani prihod iz općinskog proračuna u iznosu od 30.000,00 kn. To sigurno neće biti ostvareno 
direktnom uplatom na račun DVDa, jer je Općina u ovoj godini već platila priključak na nn mrežu za vatrogasni 
poligon u Vulariji u iznosu od 9.953,13 kn  te radove na instalacijama u vrijednosti od 4.950,00 kn. Podsjetio je da 
je Općina sama i legalizirala navedeni bespravno sagrađeni objekt u 2013. godini.

Ad. 9. Informacije

a) Stanje sigurnosti za ožujak i travanj 2014.
U izvještajnom razdoblju zabilježena je 1 teška krađa, 1 neovlaštena uporaba tuđe pokretne stvari, 1 

mučenje životinja, 3 drska ponašanja, 1 svađa, 1 vrijeđanje i omalovažavanje službene osobe, 1 prekršaj iz Zakona 
o zaštiti od nasilja u obitelji te 1 prometna nesreća sa materijalnom štetom. U oba mjeseca stanje sigurnosti 
ocjenjeno je vrlo dobrim.

Franjo Bukal izvjestio je da je održao sastanak sa načelnikom PP Čakovec Krešimirom Jurčevićem i 
njegovim pomoćnicima na kojem je raspravljano o mjerama sprječavanja krađe poljoprivrednih proizvoda. 
Spomenuo je primjer dobre prakse u Općini Donji Kraljevec gdje su se građani organizirali u noćnim ophodnjama i 
tako krađe sveli na minimum.

Ad.10. Različito

Franjo Bukal izvjestio je da je usporedno sa vatrogasnim nadzorom nad Općinom Orehovica obavljen i 
vatrogasni nadzor nad DVD Orehovica. Utvrđene su određene nepravilnosti (utvrđivanje zdravstvene sposobnosti, 
udruživanje u vatrogasnu zajednicu) koje će DVD Orehovica u roku ispraviti.

10.06.2014. općinski je načelnik potpisao ugovor sa Ministarstvom regionalnog razvoja i fodova EU o 
sufinanciranju izrade termofasade i zamjene stolarije na dvorani Društvenog doma u Orehovici. Ukupna investicija 
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procijenjena je na 137.533,60 kn, od čega je Ministarstvo prihvatilo sufinanciranje od 99.000,00 kn. Također, KUD 
Fijolica sa istim projektom uspjelo je na natječaju Ministarstva gospodarstva i osiguralo 54.000,00 kn. Sa 
navedenim sredstvima zasigurno će se kvalitetno sanirati stolarija i fasada dvorane, no ostaje pitanje daljnje 
uporabe igrališta u dvorištu. Naime, nova fasada nema smisla ukoliko se odmah do nje igra nogomet, bez ikakve 
zaštite. Stoga će na prvoj radnoj sjednici VMO Orehovica tražiti da se VMO Orehovica izjasni želi li da u dvorištu 
ostane igralište ili da se obnovi fasada i na mjestu igrališta uredi parkiralište.

16.06.2014. u Vulariji je održana tiskovna konferencija kojoj su, osim općinskog načelnika, nazočili župan 
Međimurske županije Matija Posavec te njegova zamjenica Sandra Herman. Tema konferencije bila je početak 
radova na rekonstrukciji i dogradnji Društvenog doma u Vulariji. Konferencija se dalje preselila pred stupove 
dvorane u Orehovici. Župan Matija Posavec obećao je Orehijadi da će Županija pokrenuti daljnu izgradnju u lipnju 
ove godine. Planirano je bilo zaduženje kako bi se osigurala sredstva. Međutim, nakon Orehijade isplivali su "stari 
grijesi" bivše županijske vlasti: neplaćeni vlasnički udio u Piškornici, neplaćena obrana od tuče...Ono što Županija 
može osigurati je 600.000,00 kn iz decentraliziranih sredstava. Franjo Bukal rekao je također kako je na skupu 
HNSa koji se održao 14.06.2014. razgovarao sa potpredsjednicom Vlade Vesnom Pusić koja mu je obećala 
održavanje sastanka ovaj tjedan na temu izgradnje dvorane. Istu temu načeo je i sa ministrom regionalnog razvoja i 
fondova EU Brankom Grčićem koji je najprije tvrdio da nije upoznat sa temom, iako su sa njime održana već 3 
sastanka, kao i sa njegovim zamjenikom Venkom Ćurlinom. Također je obećana suradnja.

Završeno u 20.48.

Zapisnik vodila Predsjednik Općinskog vijeća Općine Orehovica
Mirjana Sečan Branko Sušec, prof.              

13


